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Vragen van de leden Bergkamp en Groothuizen (beiden D66) aan de 
Minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over het bericht dat 
Friese gezinnen op straat zijn gezet om een wietplantje (ingezonden 25 februari 
2019). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht dat Friese gezinnen op straat zijn 
gezet om een wietplantje?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat een uithuiszetting van een gezin met kinderen 
vanwege één wietplant disproportioneel? 

Vraag 3
Bent u bereid om met Aedes en andere woningbouwcorporaties in gesprek te 
gaan om te kijken of het mogelijk is om recreatieve hobbytelers of gebruikers 
van medicinale cannabis met een maximum van vijf wietplanten uit te 
zonderen van het «zero-tolerance beleid»?

1 https://www.binnenlandsbestuur.nl/ruimte-en-milieu/nieuws/friese-gezinnen-op-straat-om-een-
wietplantje.1187740.lynkx?
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